



mountainflyers 80 ltd
 Flughafen / Hangar 7
 3123 Belp
 +41 31 819 60 30
 www.mountainflyers.ch

INFOS

INFORMATION

Anreise mit dem Auto nach Bern-Belp

Autobahn A6 Richtung Interlaken oder Bern – Ausfahrt Rubigen. Hauptstrasse Richtung Belp – in Belp der Flughafen-Beschildeung folgen. 100m nach dem Giessenbad an der linken Strassenseite finden Sie unseren Hangar 7. Die Parkplätze befinden sich vor dem Büro oder beim P5 Giessenbad (3 Std. Gratisticket lösen).

Anreise mit dem öffentlichen Verkehr

Zug nach Belp S 3 – ab dem Bahnhof Belp gibt es eine Busverbindung zum Flughafen-Terminal.

Arrival by car to Bern-Belp

Drive on motorway A6 in the direction of Interlaken or Bern – Rubigen exit. Drive on the main road in the direction of Belp – in Belp, follow the airport signage. You will find our Hangar 7 on the left side of the road about 100 metres after the Giessenbad swimming facility. Parking spaces are available in front of the office or on P5 (3 hours free).

Arrival by public transport

Train to Belp S3 – there is a bus line from the station to the airport – bus stop Terminal.

